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De in 2014 begonnen discussie over de strategie voor de 
komende jaren werd in 2015 voortgezet en aan het eind 
van het jaar afgerond met het besluit van de raad van 
toezicht om de directie zijn goedkeuring te geven.

De leden van de raad van toezicht woonden het jaardiner 
van de medewerkers bij en hadden daarbij de gelegenheid 
om in informele sfeer nader kennis te maken met de 
medewerkers van de VEB.

De raad van toezicht spreekt zijn erkentelijkheid uit voor 
de inzet van directie, medewerkers en vergaderbezoekers 
van de VEB in het achterliggende jaar.
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